
 

                                                                                             
Okrugli stol: Turizam i zavičaj  

(povezivanje postojećih turističkih subjekata) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 Volite li putovanja? Ovo je članak o početku neobičnog putovanja i uspješnoj inicijativi OŠ Odra 

koja je, u sklopu Erasmus+ projekta “United through cultural and natural diversity - learning through 

research”, u prostorijama škole održala 28. ožujka 2017. godine okrugli stol na temu Turizam i zavičaj 

(povezivanje postojećih turističkih subjekata). 

 Učitelji i djelatnici OŠ Odra odlučili su povezati postojeće turističke subjekte, educirati lokalnu 

zajednicu o suvremenim turističkim trendovima te kroz kvalitetnu diskusiju doći do zaključaka i planova 

za buduće aktivnosti kako bi se potaknuo razvoj turizma koji će iskorištavati kulturnu i materijalnu 

baštinu zavičaja.  

 U pripremama za okrugli stol pomogli su nam mladi tehničari Bruno I Borna te naš domar Štef. 

Školska zadruga Sv. Juraj izradila je prijedloge suvenira i pokazala dio proizvoda koje su tijekom 

izvannastavnih aktivnosti izradili učenici. 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Okupljene je na početku pozdravio domaćin susreta, ravnatelj Vatroslav Gabrić. Okrugli stol je 

vodila i moderirala gospođa Margareta Biškupić Čurla, ravnateljica Muzeja Turopolja. Naši gosti-

predavači gospođa Ivana Mahnić iz Turističke Zajednice grada Zagreba i gospodin Bojan Bernik, 

stručnjak za digitalni marketing, prezentirali su Advent u Zagrebu kao primjer dobre prakse i 

mogućnosti internet marketinga.  

 Predstavnici uspješnih turističkih subjekata u lokalnoj zajednici: gospoda Zvonimir Koprivnjak, 

Zlatko Križanić, Josip Noršić i gospođe Draženka Borak i Mirjana Fiolić pridonijeli su svojim prijedlozima 

kvaliteti diskusije. Naveli su predstavnicima lokalne vlasti gospodi Domagoju Tomecu, Stjepanu 

Mraviću i Zvonimiru Buliću probleme s kojima se susreću, a to su slaba infrastruktura i manjak 

turističkih putokaza te su istaknuli potrebu za brendiranjem zavičaja na turističkoj karti grada Zagreba. 

Predstavnici lokalnih vlasti odlučili su podržati sve buduće turističke aktivnosti u zavičaju te koordinirati 

neki od sljedećih susreta. 

 Vjerujemo kako je ovo početak prepoznatljive turističke priče u južnom dijelu Zagreba. Ponosni 

smo na uspješno organiziran okrugli stol jer smo pokazali u praksi kako hrvatske škole mogu i znaju biti 

inicijator promjena zajedno s lokalnom zajednicom. 

 

 

 


